
Jaarvergadering VWH 25 mei 2023 
Aanwezig: VWH-bestuur en enkele belangstellenden 

 

 

1. Mededelingen 

- R. Kenter treedt af als voorzitter na 18 jaar inzet, waarvoor dank! Hij blijft nog 

wel lid van het bestuur. Hij heeft het altijd als voorrecht gezien om voorzitter te 

zijn. De VWH was niet altijd even zichtbaar, er gebeurt wel veel, mooi om een 

onderdeel van te zijn. Kenter bedankt iedereen, alle leden. Hij heeft vaak de ander 

de ruimte gegund om diens verhaal te doen.  

- F. Kip is gestopt als penningmeester en treedt af als lid. Het bestuur heeft bij een 

eerdere gelegenheid afscheid van hem genomen. 

- R. Noordam is benoemd als penningmeester. 

- De positie van Voorzitter is voorlopig vacant. M. Hegeman valt in als vervangend 

voorzitter. 

 

 

2. Bestuursverkiezing 

Aftredend zijn: F. Kip, A.J. de Vries, E. Gleis, B. de Jong, T. Juliana-Busscher, M. 

Hegeman  
Nieuw kandidaat: L. Cornello, M. Nikolov  

Herkiesbaar zijn: A.J. de Vries, E. Gleis, B. de Jong, T. Juliana-Busscher, M. 

Hegeman  
 

Er wordt geen stemming aangevraagd, alle kandidaten worden benoemd. M. Nikolov 

komt als nieuw lid bij het bestuur, hij is al een tijd betrokken bij de kinderwijkraad 

Hoogkerk. L. Cornello was al langer betrokken maar nog niet benoemd als 

bestuurslid.  

 

3. Financiën 

R. Noordam is nu benoemd als nieuwe penningmeester en opvolger van F. Kip. We 

hebben afscheid van hem genomen met een etentje. Met Kip gaat het inmiddels een 

stuk beter. Verschillende mensen hebben de afgelopen jaren de taken van het 

penningmeesterschap overgenomen. Nu pakt Noordam deze taken op.  

De VWH heeft veel eigen kosten, bijvoorbeeld aan communicatie (Westerkrant, 

Wegwijzer). De vereniging wordt gesteund door de gemeente. We hebben afgelopen 

jaar een verlies van 2500 euro geboekt. Er is een nota die ter discussie staat. De 

gemeente wil met terugwerkende kracht meer geld in rekening brengen voor de huur. 

Voor de rest zijn de financiën van de vereniging stabiel. 

 

Vragen: 

- Hoe zit het met het vermogen?  

Er zijn enige reserves, ook om stabiel te blijven als het gemeentelijk beleid 

verandert. Vroeger waren er betalende leden. 



- Hoe zat het met de uitgaven van vorig jaar?  

Er zijn uitdagingen. De begroting zou hoger moeten zijn, maar we krijgen ook 

niet meer geld. Lidmaatschap van de vereniging vraagt veel inzet. 

 

 

4. Notulen 31 mei 2022 

Goedgekeurd met dank aan de notulist. 

 

5. Jaarverslag en werkplan 

 

- Historische haven: het carrousselsysteem functioneert goed. Er zijn veel 

enthousiaste schippers die een plekje in de haven willen. De stichting is bezig 

met het museumschip. Er is nu een haalbaarheidsonderzoek gaande. Het geld 

komt er misschien wel, maar je hebt ook exploitatiekosten. De stichting heeft 

zelf geen inkomsten. Daar zal subsidie voor benodigd zijn.   

- Sterk Hoogkerk: zie punt 6. 

- Voortgang bij Zwembad Hoogkerk: er wordt hard gewerkt aan de opening op 

1 juli. In juni komen er klusdagen. Er moet nog een hoop gebeuren, onder 

meer aan schoonmaak.  

- Vervolg centrumplan Hoogkerk: Er is inspraak geweest door verschillende 

groepen. Binnenkort is er een vervolg met de gemeente. De gemeente is 

positief.  

De ondernemers uit Hoogkerk hebben plannen om ook een schetsontwerp te 

laten maken. Zij kijken naar een groter gebied op de lange termijn. De 

ondernemers houden ons op de hoogte van hun plannen.  

- Groenonderhoud: Momenteel geldt er een ‘maai mei niet’-beleid. We houden 

een vinger aan de pols.  

- Vernieuwing wijkwebsite: we zijn bezig om de wijkwebsite te vernieuwen en 

kijken daarbij meteen naar een aparte homepage voor de Groene 

Bruggenbouwers en Sterk Hoogkerk.   

- Ideeën wijktop 3 2021/2022: zijn in uitvoering. De kinderen van de 

kinderwijkraad hebben binnenkort een afspraak met de wijkwethouder over de 

verlichting van het Hegepad. 

 

Vragen/opmerkingen: 

 

- Publicatie werkplan 2023: dat is dit jaar niet gebeurd, volgend jaar pakken we 

dit weer op.  

- Lopende zaken (vaker) publiceren. Bewoners zijn vaak niet goed op de 

hoogte. Wijktop 3 etc.: waar wordt aan gewerkt? Niet ieder idee kan goed 

uitgevoerd worden.   

- Het is jammer dat deze vergadering samenvalt met de avondvierdaagse. We 

moeten de agenda’s meer combineren binnen Hoogkerk. Bijvoorbeeld in de 

krant. Toevoeging aan het werkplan voor 2023. Begin 2024 stellen we een 



jaaragenda op met belangrijke gebeurtenissen. 

 

6. Sterk Hoogkerk 

We zijn inmiddels aardig op weg met de burgerbegroting. Bewoners hebben vijf 

thema's gekozen en het budget van 300.000 euro verdeeld over de thema's. De 

verdeling is als volgt: 

 

Sport en bewegen: € 94.615 

Kinderen en jongeren: € 57.363 

Verkeer: € 54.396 

Veilig Hoogkerk: € 49.780 

Groen Hoogkerk: € 43.846 

 

In juni kan iedereen ideeën indienen voor de vijf thema's. Daarnaast is er een joker 

 van 5000 euro. In september kunnen bewoners vervolgens stemmen op de ideeën, van 

 18 t/m 2 oktober online en op 10 oktober tijdens het Stemfestival. Tijdens de  

 ideeënfase worden er ideecafé's georganiseerd, waarbij mensen hulp en advies kunnen 

 krijgen over het indienen van hun idee. 

 

7. Rondvraag 

Begraafplaats Kerkstraat: gaan wij daar actie op nemen? Volgens de gemeente hoeft 

dit niet. De behoefte aan begraven zou afnemen. De gemeente zorgt voor monitoring. 

 

8. Lezing Joop Hofman - burgerbegroting 

Wat is het belang van een burgerbegroting? Democratisering. Invloed van bewoners 

door geld. Mooi voorbeeld in Zuid-Amerika (Sao Paulo). De burgerbegroting daar 

heeft geleid tot vitalisering van de democratie, infrastructuur en dienstverlening, 

duizenden inwoners zijn actief.  

België pakte als eerste de burgerbegroting op. Keuzes binnen budget gemeente. Geldt 

ook voor Sterk Hoogkerk. Finale Antwerpen: 1000-1200 mensen. Antwerpen: 10% 

van de begroting van het district. 10% van de ambtenaren moet rechtstreeks uitvoeren 

wat bewoners beslissen. Inmiddels wordt daarmee rekening mee gehouden. De 

burgerbegroting wordt gedragen door alle partijen in de gemeenteraad. 

  

 Waarschijnlijk gaan er nog een hoop dingen mis. Het duurt een aantal jaar voordat je 

 routines hebt ontwikkeld. Dingen uitzoeken kan een behoorlijke puzzel zijn. 

 Er zijn verschillende projecten opgezet in Nederland, vaak met succes, maar niet alles 

 lukt. Mensen komen ook voor erkenning en zeggenschap, niet alleen voor een pot  

 geld. In Maastricht brengt de begroting mensen bij elkaar. Emmen is al actief vanaf 

 2016. Veel projecten laten zich inspireren door Antwerpen. In Duitsland zijn er 500 

 burgerbegrotingen.  

 Het gaat ook gedoe opleveren. Dat is een kans om een goed gesprek aan te gaan.  

 Je dient goed te evalueren. Professor Christof Jacobs: vertrouwen van mensen in  

 democratie stijgt, in ieder geval bij deelnemers. Ook onderzoek naar mensen die niet 



 meedoen, daar wordt wel vertrouwen gegeven aan het proces.  

 Bewoners in Antwerpen hebben zich nu erg goed georganiseerd. Daar ontstaat  

 groepsvorming binnen de burgerbegroting om doelen te bereiken. Je zult altijd  

 uitdagingen tegenkomen in het proces.  

One man one voice.  

Je moet ondersteuning hebben van iemand uit de gemeente (wethouder, 

burgemeester). Iemand die ervoor durft te staan.  

Waar kies je wel voor, waar kies je niet voor? Waar ligt de pijn?  

Oldenbroek: twee dorpen doen mee (van de zes) over groen en wegen. Geld goed 

inzetten.  

 

Kijk uit voor fraude.  

Veel mensen die meedoen is belangrijk. Er moet massa zijn. Je moet eraan werken. 

Doen alle groepen/perspectieven mee?   

Hoe voer je dingen uit, dat je ook eigenaar bent. Niet iedereen zit daarom te springen. 

Je houdt soms budget over.  

Gemeentes hebben vaak moeite met zeggenschap afgeven. Gemeentes zetten vaak 

niet door ondanks successen. Andere manier van denken/werken moet binnenkomen, 

zowel bij bewoners als bij de gemeente.  

Zichtbaarheid besteding publieke gelden. Waar worden ze ingezet? Wat wordt er mee 

gedaan? Ook daarmee geef je bewoners vertrouwen. 

 

 


